
Klart för Stor-Lovisa
 

Kommundirektörerna var i dag på ministeriet och pratade om
Stor-Lovisa. Som väntat så gav ministeriet klartecken så det
blir nog ett Stor-Lovisa.

Problemet Lappträsk kan gå med i ett “samarbetsområde” ifråga
om hälsovården mm. Men det är INTE bra ! Då det blir gnissel
och Lappträsk pengar tar slut så börjar Lappträsk köpa billiga
tjänster från Lahtis eller Villmanstrand eller från Estland
(efter det att EU:s tjänstedirektiv gått igenom).

För oss betyder det alltså OSÄKERHET.

Så det är bara att gå vidare på kommunindelningsansökan.

 

 

https://hindersby.net/nywp/?p=104

